

Haines family,

As you may have heard on the news or seen on social media, the timeline for in-person is stated below.

This is for the STUDENTS who selected HYBRID for the 3rd quarter!

- Pre-K: Students return on Thursday, February 11, 2021.
- K - 5th Grade: Students return on March 1, 2021.
- 6th - 8th Grade: Students return on March 8, 2021.

ALL students must complete the screener PRIOR to entering the building.

Please use this link- <https://chicagopsprod.service-now.com/health!>

NOTE- Report cards will be sent by Unites States Postal Service starting Friday, February 12th. You can check ASPEN for grades.

Please take some time to complete the End of 2nd quarter [survey](#)-

All information collected will help us with next steps in making sure your child is supported during Remote Learning.

Don't forget that we have our PAC/BAC Meeting tomorrow, Thursday, February 11, 2021 at 8:00 AM.

The link is on Class Dojo and the school's website.

Have a great day!

**親愛的家長：**

正如您可能在新聞中聽到,或在社交媒體上看到, 之前選擇了第三學期「面對面學習」的學生返回校舍時間表如下所述。

\*其他學生仍然於第三學期在家上網課\*

\*如下所述只適用於選擇第三學期「混合學習」的學生\*

**學前班：學生於2021年2月11日（星期四）返回校舍**

K-五年級：學生於2021年3月1日返回校舍

6-8年級：學生於2021年3月8日返回校舍

所有學生必須，每日在進入校舍之前，完成健康問題器。  
請使用此鏈接-<https://chicagopsprod.service-now.com/health>！

注意：第二學期們成績表，將從2月12日（星期五）  
起由美國郵政局發送到府上。  
您可以檢查ASPEN你孩子的成績。

請花一些時間，來完成第二季度末的在線調查表格，收集的所有信息，將幫助我們計劃下一步教學措施，以確保您的孩子在"遠程學習期間"得到支持。

請於明天2021年2月11日(星期四) 參加我們的PAC / BAC家長會議，時間早上  
8:00 AM

該會議鏈接位於Class Dojo和學校的網站上。

祝你有美好的一天！